

C.I.J.

Communiqué No. 55/11
(Non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été mis à la disposition de la presse:

La Cour internationale de Justice a tenu ce matin une audience en l'affaire Nottebohm (Liechtenstein c. Guatemala).

Me Henri Rolin, conseil du Gouvernement du Guatemala, a poursuivi sa plaidoirie, qu'il continuera lors de l'audience que la Cour tiendra lundi 21 février à 10 h.30.

La Haye, le 19 février 1955.

I.C.J.

Communiqué No. 55/11
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

This morning the International Court of Justice held a public sitting in the Nottebohm case (Liechtenstein v. Guatemala).

Maitre Henri Rolin, Counsel for the Guatemalan Government, continued his statement, which he will continue at the next sitting of the Court to be held on Monday, February 21st, at 10.30 a.m.

The Hague, February 19th, 1955.
